

一、家庭

1. 为单身者祷告。为他们有丰富的单身生活，灵性上的成长，与神有亲密的关系，金钱使用规划，持续有积极服侍上帝的心来祷告。
2. 一些家庭为了生计被迫分隔两地。祷告这些家庭的夫妻能维持良好的夫妻关系，竭力保守婚姻纯洁。也为家庭中成长的孩子祷告，祈愿在他们心中有健全的父母角色。

二、教会

1. 教会，一个罪人聚集的地方。罪恶在教会，带来人与人之间的伤害。我们求神修复，安慰，医治，触动人心。神掌权在这种种的问题中，并被神使用成为神美好的工作和见证。愿神的恩典，带领基督徒看见，自己是蒙恩的罪人。
2. 为基督徒生命祷告。对神话语深深的渴慕。渴望与神建立美好深厚的关系。顺服上帝话语的原则而活。靠神恩典，天天对付自身罪恶。

三、国家

1. 为马来西亚政府祷告。祷告政治稳定。国家行政管理系统不受任何黑暗势力影响。政府官员在工作表现上有长进，尽忠职守服务国家，服务人民。
2. 为马来西亚教育界祷告。为老师们有耐心和能力，进行教育工作。上帝赐下智慧与力量，帮忙老师明白学生的需要，能有效的传递知识。家长也会成为老师美好的配搭者。

四、世界

1. 为叙利亚因地震导致伤亡来祷告。我们恳求神，安慰死者&伤者的家人。与叙利亚人民同在。本地&外地救援团队在救援上，有好的精神体力，展开救援。为着灾难之后的修复工作来祷告。13/2 有报导指出，救援物质很难进入叙利亚，恳求神在当中开路，让物质能顺利送到灾民手里。
2. 英国最新统计，通货膨胀影响 78% 人民心理健康。去年 10 月开始，消费者物价 (CPI) 创下 40 年来的新高。为英国人民的需要，英国经济需要，教会也能成为社区的需要来祷告。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 16-22/2/2023

Prayer items 3rd week of February

A. Family

1. A prayer for singles: pray for their fruitful life, spiritual growth, a closer relationship with God and also finance management. Pray that they engage themselves in serving God.
2. Some couples are forced to live apart in order to make ends meet. Pray that these couples will maintain a good relationship and strive to keep their marriage intact. Pray also for children growing up in such families that they can have healthy relationships with both parents.

B. Church

1. Church is a gathering of sinners. Sin can hurt the church. We pray that God reaches us to restore, comfort and heal. Over and above all the problems, God reigns. May the church become the witness. May all the Christians see themselves as a sinner saved by God's grace.
2. Pray for Christian's life and deeper desire for God's words, so as the strong bonding with Heavenly Father. Pray for Christians to obey the teachings and freedom from habitual sins.

C. Country

1. Pray for our government, especially political stability. Pray that the national administrative system is not affected by any dark forces. Pray that the civil servants would be dedicated to serving the country and the Rakyat.
2. Pray for our education. Pray that the educators have the patience and capability to teach and educate. May God grant teachers with wisdom and strength so that they could cater the students' needs. Pray that the parents can work hand-in-hand with the teachers too.

D. The world

1. Pray for the casualties caused by the earthquake in Syria. We plead to God to comfort the families of the deceased and injured. May God be with them. Pray that the local and foreign rescue teams have good mental and physical strength in the rescue. Pray for the recovery after disasters. On the 13 of February, there were reports that it was difficult to transport emergency relief kits to Syria, and we asked God to prepare them a delivery route.
2. According to the latest British statistics, inflation has affected the mental health of 78% of the people. Since the beginning of last October, consumer prices (CPI) hit a 40-year high. Pray for the needs of the British people, their economy and prayers of the local churches for the people.

Isakhar Pengawal Methodist 16-22/2/2023

Doa minggu ketiga Februari

A. Keluarga

1. Doakan untuk bujang. Berdoalah agar mereka mempunyai kehidupan bujang yang kaya, bertumbuh secara rohani, mempunyai hubungan yang intim dengan Tuhan, perancangan penggunaan wang yang baik, dan terus mempunyai hati yang aktif untuk melayani Tuhan.
2. Sesetengah pasangan isteri suami terpaksa tinggal berasingan untuk memenuhi keperluan harian. Berdoa agar mereka dapatkekalkan hubungan yang baik dan berusaha untuk mengekalkan perkahwinan mereka. Berdoa juga untuk anak-anak yang membesar dalam keluarga sedemikian agar mereka dapat menjalin hubungan yang baik dan sihat dengan ibu bapa mereka.

B. Gereja

1. Gereja, tempat orang berdosa berkumpul. Dosa dalam gereja membawa bahaya di antara manusia. Kita meminta Tuhan untuk memulihkan, menghibur, menyembuhkan, dan menyentuh hati warga Tuhan. Tuhan berkuasa atas masalah yang dihadapi, dan masalah ini digunakan oleh Tuhan untuk menjadi pekerjaan dan kesaksian-Nya yang baik. Semoga rahmat Tuhan membawa umat Kristian untuk menyedari bahawa mereka adalah pendosa yang diberkati.
2. Berdoa untuk kehidupan Kristian untuk mempunyai kehausan yang mendalam akan Firman Tuhan. Keinginan untuk mempunyai hubungan yang indah dan mendalam dengan Tuhan. Hidup dalam ketaatan kepada prinsip-prinsip Firman Tuhan. Dengan rahmat Tuhan, uruskan dosa sendiri setiap hari.

C. Negara

1. Berdoa untuk kerajaan Malaysia. Berdoa untuk kestabilan politik. Sistem pentadbiran negara tidak terjejas oleh sebarang kuasa gelap. Pegawai kerajaan dapat mencapai kemajuan dalam prestasi kerja mereka, berdedikasi untuk berkhidmat kepada negara dan rakyat.
2. Berdoa untuk kementerian pendidikan di Malaysia. Berdoa juga untuk guru supaya mempunyai kesabaran dan kebolehan untuk menjalankan kerja mereka. Berdoa kepada Tuhan mengurniakan kebijaksanaan dan kekuatan untuk membantu guru memahami keperluan pelajar dan menyampaikan ilmu dengan berkesan. Ibu bapa juga akan menjadi pembantu yang baik untuk guru.

D. Dunia

1. Berdoa untuk mangsa yang terkorban akibat gempa bumi di Syria. Kita merayu kepada Tuhan untuk menghiburkan keluarga yang mati & cedera, dan sentiasa bersama rakyat Syria. Pasukan penyelamat tempatan & negara lain mempunyai kekuatan mental dan fizikal yang baik dalam menyelamat, dan menjalankan penyelamatan. Berdoa juga untuk usaha pemulihan di sana selepas bencana. Pada 13/2, terdapat laporan bahawa bahan bantuan untuk memasuki Syria amatlah sukar, dan kita memohon kepada Tuhan untuk membuka jalan supaya bahan-bahan itu dapat dihantar kepada mangsa.
2. Menurut statistik terkini British, inflasi menjelaskan kesihatan mental 78% rakyat. Bermula Oktober lalu, harga pengguna (CPI) mencecah paras tertinggi dalam tempoh 40 tahun. Berdoa untuk keperluan rakyat British, untuk keperluan ekonomi British, dan berdoa juga agar gereja menjadi keperluan komuniti tempatan.